
 

Besluitenlijst Agendacommissie 

Datum 20-02-2023 

Tijd 18:30 - 19:45 

Locatie Gemeentehuis Barneveld, Zaal Voorthuizen K 1.33A (voorste gedeelte) 

Voorzitter Burgemeester J. van der Tak 
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Opening 

 

Besluit: 

De voorzitter opent de vergadering om 18:30 uur. 

 

Toelichting: 

Aanwezig zijn: Jacco van der Tak (voorzitter), Leendert de Knegt (plv. van Guus 

Knapen SGP), Marleen Blankenburgh (LB), Dianne de Kwant (CU), Eva de Man 

(Pro'98), Maarten Schipper (CDA), Jarne van Schaik (VVD), Shane Lasscher (plv 

van Judith van den 

Wildenberg BI); Iede Bakker (griffier/secretaris) en Janneke Hooijer 

(raadsadviseur). 
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Besluitenlijst agendacommissie 

 

Besluit: 

Besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

Toelichting: 

N.a.v.: 

- de procesafspraak zienswijze Bestemmingsplannen (toezegging 14/12/22) is 

nog niet geagendeerd. Op 1/12/22 (cie GG) heeft de wethouder al gemeld dat 

het proces is gewijzigd. Indieners van zienswijzen worden uiterlijk de 

woensdag na de agc geïnformeerd. Intern wordt nog bezien of dit nog eerder 

kan en welke mogelijke consequenties dit heeft (indieners zienswijzen eerder 

geïnformeerd dan raadsleden) en of dit wenselijk is. Wordt vervolgd. 

- de Kadernota komt 1 juni naar de raad (i.p.v. 8 juni), zoals gevraagd door de 

agendacommissie. 
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Lijst van ingekomen stukken 

 

Besluit: 

Er hoeven geen agenderingsverzoeken te worden toegevoegd. 

 



 

Pagina 2 

 

Toelichting: 

* B-4.4.: doorwerkingsonderzoek rkc: had (nog) niet op de LIS gemoeten. 

Betreft een tussenstap. 

* A-1, brief provincie over financieel toezicht: komt (eerst) in de 

auditcommissie en kan vervolgens desgewenst worden geagendeerd in de 

commissie Bestuur. 

 

4.a 

 

Verschillenanalyses LTA 

 

Besluit: 

De verschillenanalyse is akkoord, met de volgende aanpassing: 

- 222/30, Nota Grondbeleid: wordt later, vooralsnog uitgaan van september. 

Omgevingswet is (weer) uitgesteld. Prioriteit aan MPG, berekenen nieuwe 

grondexploitaties. - 

- 422/985, evaluatie Public Affairs: evaluatie uitgesteld tot eind '23? Nagaan. 

 

4.b 

 

Doorkijk te verwachten agendapunten 

 

Besluit: 

Voor kennisgeving aangenomen, met het verzoek aan het college om te kijken 

of er onderwerpen van mei naar april verschoven kunnen worden. 
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Raadsvergadering 

 

Besluit: 

Instemming met de concept raadsagenda 22 maart 2023. 
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Concept agenda's voor de raadscommissies 

Aandachtspunten: 

I.v.m. biddag zijn SAM en GG beide op 9 maart gepland. 

Er zijn vanuit de fracties 2 memo's ter agendering ingediend: 

- Memo participatie van Pro'98, VVD en BI. 

- Memo CDA over de beantwoording van hun vragen SDVB. 

In SAM is tevens een presentatie gepland over de aanpak middelengebruik. Dit 

dient ter voorbereiding op een in mei voor te leggen raadsvoorstel. De 

agendacommissie wordt gevraagd hiervoor ruimte te bieden. 

 

Besluit: 

Instemming met de commissie-agenda's zoals gepubliceerd in ibabs. 

Met het agenderingsverzoek van Pro'98, VVD en BI, Memo participatie, wordt 

ingestemd, met de toevoeging dat - gelet op de al geplande evaluatie medio 

2023 - de bespreking bedoeld is om aandachtspunten mee te geven voor die 
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evaluatie en niet om alvast een vervroegde evaluatie te houden. 

Met het agenderingsverzoek CDA over de beantwoording van hun vragen SDVB 

wordt ingestemd; het college wordt gevraagd hierover zo mogelijk vooraf 

alvast een schriftelijke reactie met in elk geval de tijdlijn te geven. 

Met de presentatie en bespreking Aanpak middelengebruik wordt ingestemd, 

maar het is wel gewenst dat van tevoren in elk geval de presentatie 

beschikbaar is ter voorbereiding. 
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Overige bijeenkomsten 

29 maart Informatiecarrousel 

 

Besluit: 

Instemming met informatiecarrousel op 29 maart. 

 

Toelichting: 

De carrousel was ook al in de griffiemail gemeld. De volgende carrousel is op 4 

oktober. De raadsleden kunnen wensen hiervoor indienen. 
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Terugblik op raads- en commissievergaderingen 

* Raadstafel verkeerssituatie De Vaarst. 

 

Besluit: 

De raadstafel over de verkeerssituatie De Vaarst is door iedereen als positief 

ervaren. De griffie wordt gevraagd om deelnemers ook achteraf te vragen hoe 

zij dit hebben ervaren. 

Het is wel wenselijk om voor een voorstel voor een raadstafel vooraf contact op 

te nemen met de griffie, zodat in de agendacommissie een uitgewerkt voorstel 

kan worden besproken. 

 

Toelichting: 

Er worden nog enkele opmerkingen gemaakt: 

* Voorkomen van te langen inleidingen in de commissies en herhaling van 

vragen. 

* Dhr. Van Schaik doet de suggestie om als er een of meer moties-vreemd zijn, 

de raadsvergadering vroeger te beginnen. 

Geconstateerd wordt dat de uitvoering van de aanbevelingen van de werkgroep 

verbetering werkwijze al tot verbeteringen zou moeten leiden en dat we daar 

eerst ervaring mee op moeten doen. 

De griffier meldt dat er na de vaststelling van het raadsvoorstel verbetering 

werkwijze een overleg komt met alle voorzitters en de commissiesecretarissen 

om de toepassing van de aanbevelingen te bespreken. 
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Rondvraag 

 

Besluit: 

De suggestie om bij punt 6 eerst de agenderingsmemo's te bespreken (6.a) en 

dan de commissie-agenda's (6.b) wordt overgenomen. 

 

 


